
ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ AKADEMICKÉHO SENÁTU HUDEBNÍ FAKULTY JAMU 18. DUBNA 2018  
 
Přítomni (5): doc. Jan Jiraský, Ph.D. (předseda), doc. Roman Novozámský (místopředseda), prof. 
Miloš Jelínek, OA MgA. Helena Weiser, BcA. Ivana Pavlů  
 
Omluveni (4): doc. Lucie Pešl Šilerová, Ph.D,  OA MgA. Ivana Mikesková, Ph.D., MgA. Martin Hroch 
BcA. Jiří Najvar   
 
Hosté: prof. Jindřich Petráš (děkan HF JAMU), doc. Jana Goliášová (proděkanka HF JAMU), ing. Jana 
Vondráčková (tajemnice HF JAMU), Mgr. Martin Prokeš (právník JAMU) 

 

 
1. Předseda senátu zahájil zasedání, přivítal přítomné a seznámil senátory se zánikem členství doc. 
Víta Spilky z důvodu jeho nástupu do funkce prorektora JAMU. Novou členkou senátu se tak stala 
doc. Lucie Pešl Šilerová, která byla dle platných předpisů oslovena a členství přijala.  Předseda 
konstatoval, že senát je v počtu pěti přítomných členů usnášeníschopný a seznámil přítomné 
s programem zasedání:  
Volební a Jednací řád AS HF JAMU, Rozpočet HF JAMU na rok 2018, Plán realizace Strategického 
záměru HF JAMU pro rok 2018, různé. Projednání Statutu HF JAMU se odkládá na příští zasedání. 
 
2. Senát projednal děkanův návrh Volebního řádu Akademického senátu HF JAMU. Rozsáhlá diskuse 
nastala nad zavedením elektronické formy voleb prostřednictvím ISu jako jediné varianty (článek 17) . 
Předseda dal o tomto bodu zvlášť hlasovat. Pro zavedení elektronické formy hlasovali 4 z 5 
přítomných senátorů, 1 hlasoval proti. Dále senátoři diskutovali o počtu kandidátů, které může 
navrhnout každý člen akademické obce (článek 10). Připomínky senátu k čl 10 si děkan osvojil. 
Předseda dal hlasovat o schválení řádu: 5 hlasů pro, 0 hlasů proti. AS HF JAMU schválil Volební řád 
Akademického senátu HF JAMU.  
 
3. Předseda zahájil projednání svého návrhu Jednacího řádu Akademického senátu HF JAMU. 
Dokument byl připraven již na podzim roku 2017 předešlým senátem (předsedkyně prof. B. M. Willi) 
a současný senát provedl pouze drobné úpravy. Předseda dal hlasovat o schválení předpisu: 5 hlasů 
pro, 0 hlasů proti. AS HF JAMU schválil Jednací řád Akademického senátu HF JAMU. 
 
4. Senát projednal návrh Rozpočtu HF JAMU na rok 2018. Podrobnosti rozpočtu osvětlila tajemnice 

HF ing. J. Vondráčková. V rámci jednotlivých položek rozpočtu byly diskutovány mj. detaily 

plánované rekonstrukce systému klimatizace koncertního sálu a bylo navrženo zvážit možnost 

jednoduchého nastavení teploty v sále v malém rozmezí komfortní teploty různými jedinci různě 

pociťované (např. 21-24,5°C) a zvážit též možnost regulace vlhkosti vzduchu z důvodu extrémně 

nízkých hodnot v topné sezóně. Návrhy budou tlumočeny odpovědným osobám. Předseda dal 

hlasovat o schválení rozpočtu: 5 hlasů pro, 0 hlasů proti. Rozpočet HF JAMU na rok 2018 byl schválen.  

5. Senát dále projednal Plán realizace Strategického záměru vzdělávací a tvůrčí činnosti HF JAMU pro 

rok 2018. Připomínky se týkaly grafiky dokumentu a doplnění činnosti Metodického centra k 

„Prioritnímu cíli 5“. Děkan HF JAMU si připomínky osvojil a senát hlasoval o schválení: 5 hlasů pro, 0 

hlasů proti. Plán realizace Strategického záměru vzdělávací a tvůrčí činnosti HF JAMU pro rok 2018 

byl schválen.   

 

6. Různé. Senát projednal žádost Mgr. J. Novotného ze dne 14. 2. 2018 (podáno prostřednictvím e-

mailové adresy předsedy AS HF JAMU) o změnu tří detailů zápisu ze zasedání AS HF JAMU 23. 

ledna 2018. Konkrétně se jedná o následující požadavky:  

1) uvádění jména děkana HF JAMU, včetně titulů,  

2) odstranění formulace přisuzující podnět ke kontrole Oblastním inspektorátem práce Mgr. J. 

Novotnému (Mgr. Novotný v žádosti 14. 2. 2018 objasňuje skutečného iniciátora kontroly),   



3) uvedení zmínky, že se vedoucí KZP nedostavil na zasedání senátu, ačkoliv měl, na základě 

pracovněprávní povinnosti.  

K uvedeným požadavkům se senátoři již dříve vyjádřili per rollam. Ve třetím bodě nelze vyhovět, 

neboť vedoucí KZP nebyl k účasti oficiálně vyzván, byl pouze informován o možnosti účasti a nebyl 

tudíž ničím povinován k přítomnosti na zasedání. V prvních dvou bodech bude požadavkům 

vyhověno a upravený zápis bude zveřejněn.   

 
7. Předseda poděkoval přítomným senátorkám, senátorům a hostům za účast i spolupráci a ukončil 
zasedání. 
 
  
 
 
 
Zapsal:  Jan Jiraský, 
předseda AS HF JAMU  
 


